

Skjærviken båtforening

Styremøtereferrat 9 2023

Dato: 09.10.2023

Sted: Teams

Deltakere:

Marius Einarsen	X
Marianne Davidsen	X
Rino Bangor	X
Roger Thorvaldsen	
Jon Vidar Lauritzen	
Gro Underhaug	X

Agenda:

1. Gjennomgang av forrige styrereferrat
2. Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar / Roger / Marius)
3. Økonomi. Marianne informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett (Marianne)
4. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna. Må vi gjøre tiltak for å få det fullt? (Roger)
5. Sparetiltak: Har vi noen nye tiltak?
6. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang (Rino / Jon Vidar)
7. Søknader om medlemskap. Fått tilbakemelding om at eventuelt nye medlemmer ikke får svar på henvendelser. Vi må se på hvordan dette fungerer. (Marius)

Skjærviken båtforening

Referat:

1. Gjennomgang av forrige styrereferat(Gro)

Referatet fra styremøte nummer 8 fra 11.09.2023 ble ikke gjennomgått, alle fikk ansvaret selv for å ha lest seg opp på styremøtet fra forrige gang.

2. Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar/Roger/Marius)

Vedlikeholdsplanen og årshjulet ble gjennomgått. Ingen felles dugnad er nødvendig, siden Jon Vidar har tatt de små jobbene som har vært nødvendig.

Det har vært oppe tidligere om muligheter til å utvide båthavna på sørsiden der småbåtene ligger, men pga at vi har et overskudd av båtplasser i år, er det bestemt at dette tas opp på nytt i oktober 2024.

Vanntrykket på brygga er nå reparert av rørlegger, og fungerer som normalt.

Teknisk komite skal rydde inn utstyr (stroppe og løfteutstyr vinterlagres i garasje). Olje og høytrykkspyle på resten av bryggen skjer så fort alle båtene er tatt opp.

Vi er dermed ajour med vedlikeholdsplanen og årshjulet.

3. Økonomi. Marianne informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett?

Båtforeningen er innenfor budsjett.

Høstfaktureringen blir snart sendt ut.

4. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget(Roger)

Vi har 5 ledige plasser for salg, 3 stk 4 meters plasser og 2 stk 2,5 meters plasser.

5. Sparetiltak: Har vi noen nye tiltak?

Securitas har økt prisen og vi bør vurdere tiltak i form av port på brygga.

6. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang (Rino/Jon Vidar)

Østfold brønnboring har vært på befaring sammen med Rino, og vi venter på et pristilbud. Rino bør vurdere å innkalle arbeidsgruppa på nytt når pristilbudet fra Østfold brønnboring foreligger, ettersom det har blitt noen endringer siden de hadde møte i våres.

7. Søknader om medlemskap. Fått tilbakemelding om at eventuelt nye medlemmer ikke får svar på henvendelser. Vi må se på hvordan dette fungerer. (Marius)

Styret har gått gjennom oppsettet for søknader om medlemskap og gjort noen strakstiltak. Virker som det fungerer nå.